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PROTOKÓŁ NR VIII/15 

z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 

odbytej w dniu 29 maja 2015 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

Ustawowa liczba radnych 29 

Stan faktyczny radnych  29 

Radni obecni    28 

 

Porządek obrad sesji:  

1. Otwarcie VIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad VIII sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie rocznego sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji 

w Zgierzu i informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego. 

6. Przyjęcie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Zgierzu 

o stanie bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej oraz zagrożeniach pożarowych 

Powiatu Zgierskiego. 

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr XLVI/408/10 z dnia 30 kwietnia 2010 r. 

w sprawie uchwalenia powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony 

bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego na lata 2010-2014. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały Nr II/10/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014 r.                     

w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego  i Infrastruktury Przestrzennej; 

b) zmiany uchwały Nr II/11/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014 r.                    

w sprawie powołania Komisji do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu; 

c) uchwalenia powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz porządku 

publicznego i bezpieczeństwa obywateli na lata 2015-2019 pod nazwą 

„BEZPIECZNY POWIAT ZGIERSKI”; 

d) zmiany uchwały Nr XVIII/165/11 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 25 listopada      

2011 r. w sprawie przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych 

uczniów szkół z terenu  powiatu zgierskiego. 

9. Informacja na temat programu Sportowa Szkoła  oraz planów remontowych sali 

gimnastycznej przy Zespole Szkół Zawodowych w Ozorkowie. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

11.  Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

12.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13.  Oświadczenia i wnioski radnych. 

14.  Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi.  

15.  Zamknięcie obrad VIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Powiatu Zgierskiego Iwona Dąbek otworzyła VIII sesję Rady Powiatu 

Zgierskiego o godz. 10
05

.  

Stwierdziła prawomocność obrad na podstawie listy obecności. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Powitała radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu oraz pozostałych gości. Lista gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Starosta Zgierski Bogdan Jarota, członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Adam Świniuch                       

i Przewodnicząca Rady wręczyli stypendia najlepszym absolwentom szkół 

ponadgimnazjalnych Powiatu Zgierskiego. 
 

Ad. 2 

Przewodnicząca Rady oświadczyła, iż realizując zapis art. 15 ust. 9 ustawy z dnia 5 czerwca 

1998 r. o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia  

22 maja 2015 r., wprowadza do porządku obrad VIII sesji (w pkt 8 lit. a i g ) projekty uchwał                 

w sprawach: 

1) „Programu promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy Powiatu 

Zgierskiego na lata 2015 – 2020”; 

2) zmiany uchwały nr III/19/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2014 r.                    

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2015. 

Jednocześnie Zarząd w dniu 28 maja 2015 r. przekazał projekt uchwały w sprawie podjęcia 

przygotowań do utworzenia Przedszkola Specjalnego w Zgierzu z prośbą o wprowadzenie do 

porządku obrad VIII sesji.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad w pkt 8f 

projektu uchwały w sprawie przygotowań do utworzenia Przedszkola Specjalnego w Zgierzu. 

Za przyjęciem głosowało    21 radnych. 

Przeciw głosowało       0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu      0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały.  

 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie VIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad VIII sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie rocznego sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji 

w Zgierzu i informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego. 

6. Przyjęcie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Zgierzu 

o stanie bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej oraz zagrożeniach pożarowych 

Powiatu Zgierskiego. 

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr XLVI/408/10 z dnia 30 kwietnia 2010 r. 

w sprawie uchwalenia powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony 

bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego na lata 2010-2014. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) „Programu promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy Powiatu 

Zgierskiego na lata 2015-2020”; 

b) zmiany uchwały Nr II/10/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014 r.                 

w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej; 

c) zmiany uchwały Nr II/11/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014 r.                     

w sprawie powołania Komisji do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu; 

d) uchwalenia powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz porządku 

publicznego i bezpieczeństwa obywateli na lata 2015-2019 pod nazwą 

„BEZPIECZNY POWIAT ZGIERSKI”; 

e) zmiany uchwały Nr XVIII/165/11 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 25 listopada                             

2011 r. w sprawie przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych 

uczniów szkół z terenu  powiatu zgierskiego; 

f) podjęcia przygotowań do utworzenia Przedszkola Specjalnego w Zgierzu; 
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g) zmiany uchwały nr III/19/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2014 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2015. 

9. Informacja na temat programu Sportowa Szkoła  oraz planów remontowych sali 

gimnastycznej przy Zespole Szkół Zawodowych w Ozorkowie. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

11. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Oświadczenia i wnioski radnych. 

14. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi.  

15. Zamknięcie obrad VIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Ad. 3 

Uwag do protokołu z VII sesji Rady Powiatu Zgierskiego nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z VII sesji.  

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła.        

                   

Ad. 4 

Radny Krzysztof Łebedowski złożył interpelacje dotyczące: 

1) zatrudnienia Wicestarosty Zgierskiego z kadencji 2010-2014 w Centrum Medycznym 

„Boruta” Sp. z o. o. w Zgierzu - załącznik nr 4 do protokołu; 

2) drogi powiatowej Nr 5105 E – załącznik nr 5 do protokołu; 

3) zatrudnienia w Starostwie Powiatowym w Zgierzu oraz kosztów obsługi  prawnej                       

– załącznik nr 6 do protokołu; 

4) problemu mieszkańców Jasionki w sprawie planowanej budowy schroniska dla psów                  

– załącznik nr 7 do protokołu; 

5) dróg powiatowych Nr 5150 E i Nr 5149 E – załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Radna Bożena Palmowska w związku z niepokojącymi informacjami dotyczącymi Zespołu 

Szkół Ogólnokształcących im. Stanisława Staszica w Zgierzu,  który jest pod opieką 

Starostwa prosiła Zarząd Powiatu Zgierskiego o wnikliwe zbadanie problemów, które 

zaistniały w tej Szkole. 

 

Radny Michał Pieruń złożył interpelacje: 

1) dotyczącą Zespołu Szkół Ogólnokształcących im. Stanisława Staszica w Zgierzu. Kiedy 

radny chodził do tej szkoły były zupełnie inne realia, były 4 klasy i każda miała po 40 

osób, był zupełnie inny sposób finansowania. Teraz docierają takie sygnały, że klas jest 

mało, finansowanie siada w związku z tym jest taka potrzeba, żeby zwolnić część 

nauczycieli. Jest problem, ale problemy mają to do siebie, że można  je rozwiązywać                    

w różny sposób. Na dzisiejszej sesji uczniowie, którzy skończyli z wyróżnieniami tę 

Szkołę dostali nagrody. Radnemu jako absolwentowi serce się kroi, że to co było 

budowane przez ponad 100 lat może w krótkim okresie czasu być lekko upośledzone                   

i zmarnowane. Jest konflikt. Nauczyciele emocjonalnie do tego podchodzą, ale oni mają 

też swoje racje. Radny rozmawiał z uczniami i niektórymi nauczycielami i śmie twierdzić, 

że to rozwiązanie, które zaproponował dyrektor Szkoły nie jest jedynie słusznym 

rozwiązaniem. Radny zwrócił uwagę, że dyrektor jest wybrany na podstawie konkursu na 

określony czas i musi robić to, co nakazuje mu finansowanie szkoły. Natomiast może być 

taka sytuacja, że na końcu kadencji dyrektora tej Szkoły nie będzie. Następnie radny 
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przekazał, że docierają do niego również takie sygnały, a to już jest bardzo niepokojące, 

że wzywani są uczniowie, uczestniczący w tym proteście, czy w tym konflikcie,                    

do pedagoga szkolnego na rozmowy dyscyplinujące. W taki sposób nie wolno 

postępować. Radny prosił o przedstawienie takiej sytuacji, która może będzie mniej 

konfliktogenna. Są w tej chwili sygnały, że cała klasa chce odejść ze Szkoły i to dopiero 

będzie problem, bo może się okazać, że finansów starczy jedynie na pensje dla dyrektora, 

dla żadnego nauczyciela już nie będzie i to będzie powodem do likwidacji Szkoły; 

2) przekazał, że zawodowo jako firma wystąpili do Starostwa Powiatowego w Zgierzu 

Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości o mapy do celów lokalizacji.              

Na mapie, którą otrzymał projektant do budowy parkingu, w miejscu gdzie powinien stać 

budynek, wyrysowane są dwa budynki. Projektant się oczywiście zapytał, jak ma teraz 

mierzyć, dokąd ma mieć ten chodnik i w jaki sposób sobie z tym poradzić. Firma 

oczywiście za tę mapę zapłaciła, zapłaci też za geodetę, który tę mapę zweryfikuje, żeby 

wybrnąć z tego problemu muszą sprawdzić, jak to jest w rzeczywistości. To będą drugie 

pieniądze, które Firmę to będzie kosztowało. W związku z tym radny zapytał, czy nie 

można z tej sytuacji jakoś wybrnąć. Zdaje sobie sprawę, że nie można tego zrobić w skali 

całego powiatu nagle z dnia na dzień, natomiast może w sytuacji, kiedy są wnioski                        

o konkretne mapy do celów lokalizacyjnych należałoby uwzględniać takie różnice                        

i prostować je. 

 

Radny Michał Pilarski podniósł następujące sprawy: 

1) zapytał, w jaki sposób, merytorycznie do spraw monitorowania bezpieczeństwa, 

wykorzystywane są oba telewizory zamontowane w gabinecie Starosty i Wicestarosty              

w momencie, kiedy państwa nie ma w tym gabinecie, kiedy jesteście na wyjazdach 

służbowych czy po prostu jesteście po godzinach pracy. W jaki sposób oba telewizory 

wykorzystywane są w momencie, kiedy państwo mają spotkania. W jaki sposób fakt 

zainstalowania tych telewizorów w gabinetach Panów Starostów wpływa na poprawienie 

bezpieczeństwa i na bezpieczeństwo powiatu i w jaki sposób one w tym czasie są 

wykorzystywane. „Nie wiem, czy jest merytoryczny pracownik oddelegowany Panie 

Starostwo, który siedzi obok Pana na spotkaniach, albo jak Pana nie ma, monitoruje te 

programy telewizyjne, w których może być coś o bezpieczeństwie naszego powiatu”; 

2) domalowania pasów na ul. Gałczyńskiego w Zgierzu pomiędzy drogą krajową,                                

a ul. Parzęczewską (chodzi o te 4 pasy). Ani nie ma pasów, ani nie ma konkretnej 

odpowiedzi. „Dalej jest dziś problem i dochodzi do paranoi w związku z tym 

wybudowanym nowym centrum handlowym. Korków, które się tam tworzą i sytuacji na 

drodze, przejścia dla pieszych, pasy, ludzie tam biegają w każdym kierunku”; 
3) co z dyżurkami Komisariatów Policji na terenie Powiatu Zgierskiego; 

4) nakładów poniesionych w latach 2011-2014 na poszczególne miasta i gminy z Powiatu 

Zgierskiego  – załącznik nr 9 do protokołu; 

5) nawiązał do artykułu na temat sytuacji w Zespole Szkół Ogólnokształcących                              

im. Stanisława Staszica w Zgierzu. Dlaczego w ciągu tych ostatnich lat, w których 

państwo zarządzacie oświatą (Starosta dopiero od kilku miesięcy, ale Wicestarosta już od 

ponad 4 lat) liczba uczniów tej Szkoły, zgodnie z artykułem w Panoramie Zgierskiej 

(ostatnie wydanie), spadła o połowę. Jakie działania podjęła dyrekcja i poprzedni Zarząd 

Powiatu w celu zmiany tej sytuacji. Jakie działania naprawcze wdrożył dyrektor, żeby 

podnieść atrakcyjność oferty ZSO dla absolwentów gimnazjów. Radny pamięta, kiedy 

zdawał do tej szkoły na jedno miejsce przypadało 5 osób. Pamięta tę Szkołę jako szkołę, 

która była jak gdyby perełką na niwie oświatowej województwa łódzkiego, do której 

chcieli się dostać wszyscy. Teraz liczba uczniów spada o połowę. To co powiedział radny 

Michał Pieruń, za chwilę jedna klasa ze „Staszica” odejdzie - co państwo zrobicie.                    

Czy prawdą jest sytuacja opisana w gazecie, że zwolniono nauczycielkę, która osiągnęła 

bardzo dobre wyniki w nauczaniu matematyki, a na jej miejsce pozostawiono 

matematyka, czy też w zamian za nią, pozostawiono matematyka, którego 1/3 klasy 
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prowadzonej przez niego nie zdała egzaminu maturalnego z matematyki. Czy ktoś 

porównał wymierne osiągnięcia, ile uczniów zdało Pani od matematyki, którą zwolniono       

i tego nauczyciela, który pozostał.  Taka sama informacja z tej gazety, jeśli to prawda,             

to czy fakt pełnienia przez tego Pana, który pozostał nauczycielem „Staszica” funkcji 

wicedyrektora nie wpływa negatywnie na jego obowiązki pedagogiczne. Czy ktoś 

dokonał stosownej oceny ewaluacji tej sytuacji, bo być może zadania wicedyrektora,                   

w związku z tym że 1/3 klasy nie zdaje matematyki, są zbyt trudne i ten Pan raczej 

powinien poświęcić się nauczaniu matematyki. Czy prawdą jest (to jest informacja                     

z gazety), że „Staszic” odpłatnie wynajmował komercyjne obiekty sportowe. W tym 

czasie sala gimnastyczna w „Staszicu”  była wolna, a zajęcia były prowadzone na 

komercyjnych obiektach sportowych. Proszę o przeprowadzenie stosownej kontroli w tym 

zakresie, bo jeżeli takie informacje pojawiają się w prasie, są one mocno niepokojące. 

Nasuwa się pytanie, jak obecna sytuacja, jak Pan Starosta Bogdan Jarota ocenia obecną 

sytuację i jej wpływ na nową rekrutację, która jest właśnie prowadzona. Moim zdaniem 

nie można ocenić inaczej tej sytuacji jak sytuację negatywną. Czy, jeżeli oceni to Pan 

negatywnie, a wydaje mi się, że w inny sposób tego nie można zrobić, to zamierza Pan 

wyciągnąć konsekwencje służbowe. Jakie działania podjęły władze Szkoły i Pan Starosta 

osobiście w celu złagodzenia tego konfliktu i pozytywnego jego rozwiązania. Czy Pan 

Starosta w jakikolwiek sposób spotkał się z osobami protestującymi, czy był Pan tam na 

miejscu, czy był Pan pod „Staszicem”, kiedy uczniowie z Powiatu Zgierskiego 

protestowali przeciwko działaniom dyrektora. Czy woli Pan tylko jeździć do szkoły do 

Głowna i do Aleksandrowa (Pan Starosta do Głowna, a Pan Wicestarosta do 

Aleksandrowa). Czy byli Panowie tam na miejscu. Czy ten głupi żart, który ktoś                         

z państwa rzucił na jednej z Komisji (to była wypowiedź jak gdyby rzucona dość 

półgębkiem), że należy doprowadzić  do zlikwidowania w Powiecie Zgierskim jednego            

z liceów  (na którejś z Komisji było to powiedziane).  Ja to potraktowałem jako głupi żart, 

po prostu może mało stosowny, ale mający rozładować jakąś tam napiętą sytuację.                  

Ale w tej chwili, w tej sytuacji to ja zadaję pytanie, czy sytuacja w „Staszicu” to jest krok 

do likwidacji, któregoś z liceów, czy być może to jest krok do likwidacji szkoły ze 

stuletnią tradycją.   

 

Radny Krzysztof Jurek złożył interpelacje: 

1) przekazał, że sytuacja w Zespole Szkół Ogólnokształcących im. Stanisława Staszica  była 

omawiana na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji. Radny spotkał 

się z nauczycielami, którzy dostali wypowiedzenia i rozmawiał z dyrektorem i wnioski są 

takie, że sytuacja faktycznie wymaga pochylenia się nad  nią. Sądzi, że Zarząd i Wydział 

Oświaty po prostu tym tematem w najbliższym czasie się zajmie. Sytuacja dla Szkoły jest 

dosyć trudna; 

2) dotyczącą drogi powiatowej Nr 5137 E ul. Konstytucji 3 Maja w Ozorkowie. Na tej 

drodze na odcinku od mostu kolejowego w stronę Parzęczewa po prawej stronie będzie 

robiona nakładka. Na tej wysokości znajduje się Firma Centrobud (Hurtownia Materiałów 

Budowlanych), która  regularnie tę drogę, pobocze i rowy rozjeżdża. Jeśli nie ma                                      

w projekcie ograniczenia tej drogi betonowymi krawężnikami to remont tej drogi mija się 

z celem, bo za chwilę znowu będzie rozjeżdżona. Drugim sposobem, żeby uniknąć 

rozjeżdżenia tej drogi byłby sposób, aby Firma Centrobud” miała swój parking dla 

samochodów dostawczych, które  przyjeżdżają i czekają na rozładunek. Też jest aspekt 

bezpieczeństwa poruszania się po tej drodze, gdzie stoi kilka samochodów ciężarowych                        

i trzeba te samochody manewrując omijać. Jeśli byłoby na tym etapie założenie tych 

krawężników to należałoby to zrobić. A jeśli projekt tego nie przewiduje to należałoby 

doprowadzić do tego, żeby faktycznie te samochody na wysokości tej Firmy zniknęły.               

Firma jest bogata i stać ją na to, żeby zafundować sobie parking we własnym zakresie dla 

samochodów dostawczych.  
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Następnie radny powiedział, iż w związku z tym, że przystanek PKP zaczyna nabierać jak 

gdyby coraz większego znaczenia, a po prawej stronie nie ma chodnika, należałoby się też 

zastanowić czy nie namalować przejścia dla pieszych, którzy wychodzą z tego przystanku 

do ul. Konstytucji 3 Maja, żeby mogli spokojnie przejść na drugą stronę ulicy, gdzie jest 

wybudowany chodnik. 

 

Radny Witold Kosmowski przekazał, iż z nową perspektywą środków unijnych  istnieje 

możliwość pozyskania także pieniędzy przez powiat w ramach Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich. Czy w związku z tym Zarząd Powiatu Zgierskiego rozważa możliwość 

przystąpienia do którejś lokalnej grupy działania na terenie Powiatu Zgierskiego (są dwie: 

Prym i Polcentrum). Czy w ogóle są prowadzone rozmowy. Będą dodatkowe środki, których 

do tej pory nie można było pozyskiwać. Teraz powiat będzie mógł też być beneficjentem                   

i warto by z tego skorzystać.  

 

Radny Tomasz Jędrzejczak podniósł sprawę dyżurów Komisariatów Policji w Głownie, 

Aleksandrowie Łódzkim i Ozorkowie. Od jakiegoś czasu dyżury w tych komisariatach są              

w godzina 6
00

-20
00

. Mieszkańcy mają problem, żeby się połączyć z Komendą Powiatową 

Policji w Zgierzu. To rodzi duże obawy. Poprosił Komendanta Powiatowego Policji                       

o potwierdzenie informacji, że mają powrócić całodobowe dyżury. Jest to niezwykle istotne. 

W związku z tym radny zwrócił się do Komendanta z prośbą, aby te działania przywrócenia 

całodobowych dyżurów były owocne.  

 

Radny Michał Pilarski zwrócił uwagę Przewodniczącej Rady na ustawę o wykonywaniu 

mandatu posła i senatora.  Zgodnie z art. 22 tej ustawy poseł lub senator  na sesji każdej 

jednostki samorządu terytorialnego ma prawo zabrać głos w każdym z punktów, które są na 

sesji. Obowiązkiem przewodniczącego rady jednostki samorządowej jest mu to umożliwić, 

ale oczywiście Przewodnicząca może mieć inne zdanie na temat treści ustawy.  

 

Przewodnicząca Rady podziękowała za uwagę i oznajmiła, że Poseł będzie mógł zabrać głos 

w punkcie 14 Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi.  

 

Poseł na Sejm RP Marek Matuszewski (bez udzielenia głosu) powiedział, że to jest skandal to 

co robi Przewodnicząca Rady. To jest jedyna Rada poza aleksandrowską, gdzie 

przewodniczący odmawia udzielenia głosu zgodnie z ustawą. „Ja Pani zacytuję ustawę.” 

 

Przewodnicząca Rady, ale przepraszam bardzo panie Pośle, myślę, że to jest niewłaściwe 

Pana zachowanie, chyba uwłacza mandatowi wykonywanego przez Pana urzędu, czyli 

mandatowi posła. 

 

Poseł powiedział, „wie Pani co, może Pani tak mówić w Aleksandrowie u Pana Burmistrza 

Lipińskiego. Cytuję Szanowni Państwo art. 22 ustawy… .” 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w obradach o godz. 11
00

. 

 

Poseł (bez udzielenia głosu) oznajmił, że na pewno Przewodnicząca Rady nie rozpocznie sesji 

bez udzielenia mu głosu. Nie może Przewodnicząca łamać  Konstytucji i artykułów ustawy.  

  

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady o godz. 11
20

. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła radcę prawnego o interpretację art. 22 przywoływanego przez 

radnego Michała Pilarskiego.   
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Poseł  (bez udzielenia głosu) chciał, aby Przewodnicząca dostosowała się do art. 22 ustawy            

o sprawowaniu mandatu posła i senatora (pkt 1 , 2 i 3). Przewodnicząca nie może łamać 

prawa i nie może blokować posłowi zabrania głosu w każdym punkcie. „Musi Pani 

respektować przepisy. Ja rozumiem, że Pani jest przeciwna temu, aby poseł zabrał głos,               

bo wie Pani na jaki temat chcę zabrać. Pani jest za tym, aby zlikwidować Liceum „Staszica”. 

Pani jest radną z Platformy Obywatelskiej i rozumiem, że Pani jest za tym, aby…” 

 

Przewodnicząca Rady przerwała wypowiedź, ogłosiła przerwę w obradach o godz. 11
22

. 

Poprosiła Przewodniczącego Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość na rozmowę.  

 

Poseł kontynuując (bez udzielenia głosu) mówił: „ja obronię Liceum „Staszica” i nie 

powstrzyma mnie Pani przed tym.”  

  

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady o godz. 11
20

. 

  

Przewodnicząca Rady poprosiła radcę prawnego o interpretację przepisu art. 22 przywołanej 

ustawy.  

 

Radca prawny Sławomira Różycka-Somorowska w pierwszej kolejności przytoczyła przepis 

§ 16 Statutu Powiatu Zgierskiego. Z przepisu tego wynika, iż to przewodniczący rady czuwa 

nad sprawnym przebiegiem obrad zwłaszcza w odniesieniu do wystąpień radnych i innych 

osób uczestniczących w sesji. Odnosząc się do podniesionego przepisu i uprawnienia, który 

powołał Poseł, jak również radni z Klubu Radnych PiS stwierdziła, iż przepis ten uprawnia 

posła do zgłaszania uwag i uczestniczenia w obradach sesji rad jednostek samorządu 

terytorialnego. Natomiast przepis art. 22 ustawy o wykonywaniu mandatu posła i senatora nie 

mówi wprost, w którym punkcie i kiedy poseł bądź senator może zabrać głos. W związku               

z tym jest ugruntowane stanowisko w tej sprawie, iż o tym że poseł bądź senator może zabrać 

głos w danym punkcie porządku obrad sesji decyduje przewodniczący tego organu. I w tym 

momencie to do Przewodniczącej Rady należy decyzja, w którym punkcie udzieli Posłowi 

głosu. Nie jest tak, że prawo, na które Poseł się powołuje jest prawem nieograniczonym                   

i pozwalającym na to, aby zabierał poseł bądź senator głos niezwłocznie, na żądanie                           

i w punkcie niezwiązanym nawet z punktem porządku obrad, który jest przeznaczony dla 

osób niebędących radnymi. W tym momencie to Przewodnicząca Rady ma prawo 

zadecydować, kiedy udzieli obecnemu na obradach sesji Rady Powiatu Zgierskiego  głosu             

w odniesieniu do przedmiotu jego uwagi.  

 

Radny Krzysztof Łebedowski przekazał, iż rozmawiał z Przewodniczącą Rady i wierzy w jej 

mądrość. Zwrócił uwagę, że wielu rzeczy nie ma w porządku obrad. Cieszy go to, że na 

początku występują kapele ludowe, wręczane są odznaczenia, dyplomy – to jest fajne. 

Przyznał, że należało może na początku sesji podejść do Przewodniczącej i zgłosić, że Poseł 

chce zabrać głos. Ale jest to człowiek, który reprezentuje wysoki urząd w państwie – jest 

Posłem. Czy my jako radni nie powinniśmy uszanować tej godności i wysłuchać co Poseł ma 

do powiedzenia. Radny apelował do Przewodniczącej Rady, żeby jednak udzieliła głosu 

Posłowi. Zdaniem radnego wszyscy powinniśmy szanować mandat posła, senatora, bo jest to 

naprawdę wysoki urząd w państwie. Ma nadzieję, że wszyscy radni wysłuchają Posła                       

i problem będzie rozwiązany. Jesteśmy ludźmi mądrymi i powinniśmy szukać konsensusu. 

 

Przewodnicząca Rady, pomimo,  że Poseł pozwolił sobie tutaj jeszcze w przerwie postraszyć 

mnie, że każda sesja będzie tak wyglądała, ja tutaj na  wniosek PiSu i Klubu, Klubu może PiS 

nie, bo Przewodniczący wypowiadał się troszeczkę inaczej, ale na wniosek radnych i przede 

wszystkim mając refleksję, że powinniśmy  wykazać się mądrością, udzieliła głosu Posłowi.  
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Poseł w pierwszej kolejności odniósł się do wypowiedzi radcy prawnego. Przekazał,                         

iż uczestniczy w wielu sesjach i nigdy nie było przypadku, poza Aleksandrowem Łódzkim 

gdzie była podobna sytuacja, aby Posłowi (obojętnie z jakiej opcji) jakikolwiek 

przewodniczący sejmiku, rad powiatów  czy gmin odmówił głosu. Poseł zawsze w każdym 

punkcie mógł zabrać głos. „Ja rozumiem, że Pani tę ustawę troszeczkę inaczej interpretuje niż 

inni. Ale pozostańmy przy swoich zdaniach. Jedyna też taka uwaga, proszę też dbać o dobre 

zwyczaje. Poseł, na kadencję swoją, jest reprezentantem danej społeczności i jeżeli chce 

przemówić, chce zapytać w sprawie bardzo ważnej to uważam, że tutaj powinna być 

udzielona zgoda - czy to mi, czy posłowi z innej opcji. Myślę, że to był taki mały incydent                      

i w następnych sesjach będzie to wyglądało w sposób dobry.” 

Następnie przechodząc do meritum Poseł oznajmił, że przychodzi tutaj ze względu na liczne 

głosy i prośby mieszkańców Zgierza, absolwentów i uczniów Liceum „Staszica”. Prosili 

Posła, aby poprosił Starostę, żeby coś zrobił z tą sytuacją, która narasta w Liceum Staszica”., 

aby doprowadzić do jakiejś ugody, zgody. Wygląda na to, że jest tam słabe zarządzanie                  

i to skutkuje tym, że liczebność klas się zmniejsza. Przedstawiono Posłowi jak to wyglądało 

na przestrzeni kilku lat – kiedyś było więcej klas niż w tej chwili. Starosta na pewno się 

pochyli nad tą placówką, wnikliwie zanalizuje tę sytuację, bo jako nauczyciel chce, żeby te 

szkoły się u nas rozwijały. Mieszkańcy Zgierza mówią, że w większości liceów na terenie 

Powiatu Zgierskiego nie ma takich problemów. Według tych informacji, które Poseł 

uzyskuje, jedyne liceum to jest Liceum „Staszica”, gdzie się zmniejsza liczebność uczniów             

– nie wie, czy to jest prawda. Poseł apelował do Starosty, aby po prostu wykorzystał 

wszystkich tych, którzy chcą doprowadzić do tego, aby Liceum „Staszica” działało, żeby się 

rozwijało.  Na dzisiejszej sesji mieliśmy przyjemność gratulować tym dobrym absolwentom 

szkół ponadgimnazjalnych (też Liceum „Staszica”). Żeby, tych dobrych absolwentów z tej 

placówki było jak najwięcej. Posłowi również zwracano uwagę, że jest tam ponoć prywatne 

gimnazjum, są tam różne zależności, ktoś pracuje i tu i tu. Tam jest dyrektorem, tu też ma 

ważną funkcję. Są problemy z tą salą gimnastyczną. MOSiR – tam trzeba opłacić. Tu ponoć 

jest to wszystko bardziej jakby w kierunku tego gimnazjum prywatnego ta sala ustawiona. 

Kończąc Poseł zwrócił się do Starosty „Panie Starosto proszę się tą sprawą zająć, bo my jako 

Prawo i Sprawiedliwość nie wyrazimy nigdy zgody na zwalnianie nauczycieli w tym Liceum. 

Po prostu takie jest nasze stanowisko, bo wiemy, że to Liceum wrosło w tradycje zgierskie, 

ma świetne wyniki, świetnych absolwentów. I musimy wszyscy wszystko zrobić, aby nie 

doprowadzić, tak jak tu mówił też Pan radny  Pilarski, że być może to Liceum, ja to za 

całkowitą fantazję uważam, żeby wygasić i być może żeby sprzedać. Nie daj Boże takiej 

sytuacji. Panie Starosto, tyle miałem do powiedzenia. Liczę na to, że Pan odpowie mi co 

zrobił w tej sytuacji. Ja na pewno na piśmie też złożę zapytania. I po prostu myślę, że tę 

sprawę rozwiążemy w sposób, jak i inne jakieś drażliwe sprawy, rozsądny. Przy negocjacji 

uczniów, rady szkoły, dyrektora, naczelnika oświaty, Pana Starosty, ja też służę swoją 

pomocą, doprowadzimy do tego, aby nie było tam niepokojów, żeby ta Szkoła się rozwijała. 

Na koniec chciałbym podziękować Pani Przewodniczącej, że jednak Pan Łebedowski jako ten 

rozjemca doprowadził do sytuacji, że mogłem zabrać głos. Chociaż rzeczywiście może 

Przewodniczący Klubu i umówmy się tak, zawsze złoży informację jeżeli poseł będzie chciał 

zabrać głos. I wtedy Pani w jakiś sposób nam przekaże, czy nieraz jest bardzo dużo 

interpelacji i chodzi o to, żeby sprawnie ta sesja przebiegała, ale liczę na to, że nie będzie 

chyba problemu  z tym, żeby Poseł RP obojętnie z jakiej opcji mógł występować w imieniu 

oczywiście ważnych spraw mieszkańców.”     

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że Pan Łebedowski nie był rozjemcą, był jedynym 

głosem rozsądku, z którym po tamtej stronie można było podyskutować merytorycznie                       

i umożliwić Pani mecenas interpretację konkretnego artykułu. Pan Pilarski zadawał pytania, 

tutaj nie zostało wniesione nic nowego. Zwróciła uwagę, że podniesiony temat rzeczywiście 

jest poważny, na pewno konieczny szybkiego pochylenia się nad sprawą. Na pewno 

przewodniczący Komisji Oświaty, naczelnik i Starosta czy członek Zarządu odpowiedzialny 
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za tę działkę tego nie odpuszczą. Natomiast pochylenie się nad sprawą, rozmowy i negocjacje 

to nie może być demagogia, o której Poseł powiedział, że PiS nigdy nie pozwoli na 

zwalnianie nauczycieli. Do takiego stołu na pewno nikt nie usiądzie, jeżeli będą jakieś twarde, 

niemerytoryczne warunki. Sprawą niech się zajmą odpowiednie służby. Wpłynęły trzy 

interpelacje w tej sprawie. Problem bardzo bolący Zgierza. Na pewno będą dopuszczone 

wszystkie strony, żeby mogły być wysłuchane i żeby stanowisko było zajmowane 

obiektywnie.   

 

Opinie do materiałów zgłoszonych na VIII sesję stanowią załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Ad. 5.  

Roczne sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Zgierzu i informacji 

o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Komendant Powiatowy Policji w Zgierzu Andrzej Wolak przedstawił sprawozdanie w formie 

prezentacji.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywną opinię Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego do sprawozdania. 

 

Przewodnicząca Rady przypomniała, że były pytania odnośnie dyżurek. 

 

Komendant potwierdził, że one na pewno będą. Będą, dlatego że na terenie Komisariatu                   

w Głownie, Aleksandrowie i Ozorkowie mają problemy z łącznością. Gminy są położone i na 

wzgórzach i w nieckach. Nie ma dobrych łączy w czasie interwencji z dyżurnym Komendy 

Powiatowej Policji. W związku z tym przeprowadzone zostały analizy przez KPP w Zgierzu                

i Komendę Wojewódzką Policji. Analizy się na siebie nałożyły. Czyli dalej mają problemy             

z łącznością. Zanim podjęli temat powrotu dyżurek Komenda Wojewódzka Policji zrobiła 

podwyższenie masztu na ul. Szczawińskiej. Troszeczkę się poprawiło, ale nie tak jak 

wyobrażał to sobie Komendant. Jak jest dobra łączność z dyżurnym powiatowym,                               

jednostkami podległymi i z patrolami to on bezpiecznie śpi. Wie o tym, że w każdej chwili 

takiemu patrolowi będzie udzielona pomoc przez Komendę Powiatową. Jeżeli nie ma łączy 

jest problem. To jest jeden argument dla przywrócenia dyżurek. Po wielu dyskusjach na 

różnych forach wychodziło, że społeczeństwo chce, potrzebuje powrotu dyżurek. Nie dziwi 

się temu, bo jako obywatel, też by chciał mieć dyżurnego całą dobę w Aleksandrowie, 

Ozorkowie czy  Głownie. To jest drugi argument. Poza tym dokonano analizy przestępczości 

w okresie od lutego do 15 kwietnia 2015 r. I w tym dniu Komendant podjął decyzję                          

o sporządzeniu nowego projektu Regulaminu Komendy Powiatowej Policji  i przekazaniu go 

do Komendy Wojewódzkiej Policji. Wstępnie telefonogramem otrzymał odpowiedź ze zgodą 

na powrót dyżurek. Jak projekt Regulaminu zostanie zatwierdzony przez Komendanta 

Wojewódzkiego Policji zostaną podjęte działania. Komendant będzie robił wszystko,                  

aby dyżurki zostały przywrócone od 1 lipca br. - powinno się to udać.    

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie sprawozdanie.  

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła.  

 

Przewodnicząca Rady przekazała informację, że sesja czerwcowa będzie w zmienionym 

terminie, czyli 29 czerwca w poniedziałek. Zmiana terminu podyktowana jest tym,                          

że 26 czerwca (ostatni piątek miesiąca) jest zakończenie roku szkolnego.   
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Przewodnicząca Rady przekazała prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącemu Rady 

Sławomierzowi Janiszewskiemu. 

 

Ad. 6  

Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Zgierzu o stanie 

bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej oraz zagrożeniach pożarowych Powiatu 

Zgierskiego stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Zgierzu Krzysztof Zieliński 

przedstawił informację.  

 

Radny Grzegorz Kuna był zainteresowany, jak wygląda sprawa budowy nowej jednostki 

ratowniczo-gaśniczej w Strykowie. Czy to jest sprawa aktualna, czy nie. Czy będzie 

podnoszony jej standard. 

 

Komendant przekazał, że ta sprawa jest cały czas w toku. Nie zależy ona tylko od 

Komendanta, ale od budżetu globalnie całej straży pożarnej. Główny wpływ ma Komendant 

Główny PSP, który w swoim budżecie planuje różne sprawy, różne rzeczy. Rejon Strykowa, 

skrzyżowanie dwóch autostrad powoduje potencjalnie jakieś większe zagrożenie (chociaż oni 

nie notują wzrostu wypadków, kolizji). Komendant dwa lata po objęciu funkcji monitował,           

że jednostka w Strykowie jest za mała, nie może pomieścić sprzętu odpowiedniego 

adekwatnego do podejmowanych działań, które mogą się wydarzyć. Ten problem był 

wielokrotnie przedstawiany na różnych szczeblach, dotarł do Komendanta Głównego. Z tego 

co Komendantowi wiadomo oczekuje on kolejkę na realizację. Kiedy to nastąpi, nie potrafi 

powiedzieć. Mówi się, że w przyszłym roku prawdopodobnie już jakieś środki  wstępnie mają 

być przekazane na opracowanie projektu. Z władzami Miasta i Gminy Stryków Komendant 

jest już, w jakimś stopniu, umówiony co do lokalizacji przyszłej budowy. Środki mają być 

przekazywane transzami, budowa będzie odbywać się etapami. Należy mieć nadzieję,                   

że może to być 2016, 2017 rok. 

Następnie Komendant podziękował wszystkim za dotychczasowe wsparcie, pomoc 

finansową. Wiele się u nich dzieje, wiele budują. Bezpieczeństwo oczywiście stawiają na 

pierwszym planie, ale komfort strażaków ma wiele do życzenia. Prosił, aby w pracach nad 

budżetem pamiętać o Straży Pożarnej.   

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię Komisji Bezpieczeństwa                          

i Porządku Publicznego do informacji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie informację.  

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła.  

 

Wiceprzewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach o godz. 12
40

. 

Wiceprzewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 12
54

. 

 

Ad. 7 

Sprawozdanie z realizacji uchwały Nr XLVI/408/10 z dnia 30 kwietnia 2010 r. w sprawie 

uchwalenia powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony 

bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego na lata 2010-2014 stanowi załącznik nr 13 

do protokołu. 

 

Starosta Zgierski Bogdan Jarota przedstawił sprawozdanie.  
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Wiceprzewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię Komisji Bezpieczeństwa                         

i Porządku Publicznego do sprawozdania. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie.  

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła.  

 

Ad. 8a) 

Projekt uchwały w sprawie „Programu promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku 

pracy Powiatu Zgierskiego na lata 2015-2020” stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu Marta Pietrak-Kędzierawska przedstawiła 

projekt uchwały w formie prezentacji.  

 

Radna Bożena Palmowska zapytała, czy w tym roku będą jakieś oferty dla różnych grup 

wiekowych np. 50+. Za ważne uznała, że aktywizacją zawodową objęte są osoby karane.  

 

 

Dyrektor poinformowała, że w tym roku PUP pozyskał już 16 mln 760 tys. zł na aktywizację 

zawodową osób bezrobotnych. Około 5 mln jest przewidziane dla osób młodych, czyli                 

w Programie Operacyjnym Wiedza- Edukacja – Rozwój tzw. Program OWER. Tym 

programem objętych zostanie około 600 osób. Natomiast wszystkie inne środki finansowe są 

przeznaczone dla wszystkich innych grup osób bezrobotnych tj. też powyżej 30 roku życia            

i powyżej 50 roku życia.  Poza tym już udało się z rezerw ministra pozyskać około mln zł,             

w których również jest program dla osób powyżej 50 roku życia na różnego rodzaju formy 

aktywizacji. Także takie osoby cały czas mogą z tych form skorzystać. W ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2015-2020 mają 

około 3 mln zł na aktywizację osób powyżej 30 roku życia. Z informacji Wojewódzkiego 

Urzędu Pracy w czerwcu zostanie ogłoszony konkurs, do którego PUP w Zgierzu oczywiście 

będzie składał wnioski o środki i osoby będą mogły być również objęte wsparciem. Wczoraj 

wystąpili o kolejną rezerwę, którą ogłosił minister, dedykowaną dla osób między 30                         

a 50 rokiem życia. W rejestrze PUP jest dosyć dużo osób powyżej 50 roku życia.  Jest tutaj 

problem, jeżeli chodzi o pracodawców, bo cały czas jest jeszcze taki stereotyp, że osoby 

powyżej 50 roku życia nie są aż tak bardzo atrakcyjne na rynku pracy. W związku z tym 

może powinna być większa inicjatywa tych osób, być może oni sami mogą sobie poszukać 

jakiegoś pracodawcę, a PUP wtedy wesprze np. finansowanie jakiejś formy.  

 

Wiceprzewodniczący Rady zasygnalizował, że w Strategii Rozwoju Powiatu oczekiwania 

społeczne są w zakresie rozwiązywania problemów bezrobocia niezwykle wysoko. Także 

sprawy te powinny być jednym z ważnych priorytetów. Także należy na to bardzo uważać               

i zważać w czasie tej kadencji. W przedmiotowym materiale sygnalizowana jest bardzo 

ważna rzecz dotyczącą monitoringu i corocznych sprawozdań. Bylibyśmy bardzo wdzięczni, 

żeby to były sprawozdania odnoszące się do pewnych już nie tylko samych wskaźników, 

pewnych liczb, ale pewnego intelektualnego przełożenia w zakresie tego, jak rozwiązać 

rzeczywiście ten trudny problem rozwojowy (pewnych być może konferencji, być może 

pewnych wyzwań, być może audycji, szerszego pisania o pewnych sprawach w Pulsie 

Powiatu). Takie zainteresowanie nas wszystkich. To nie zwalnia także radnych od 

główkowania w tej sprawie. Jest to ważny materiał, który powinien być przedmiotem daleko 

idącej troski Zarządu i radnych tej kadencji.   
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Wiceprzewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię Komisji Statutowo-Prawnej                

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu Lidia Elert przekazała,                 

że Komisja na posiedzeniu w przerwie sesji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr VIII/69/15 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 maja 2015 r. w sprawie „Programu promocji zatrudnienia i aktywizacji 

lokalnego rynku pracy Powiatu Zgierskiego na lata 2015-2020” stanowi załącznik nr 15                

do protokołu.  

 

Ad. 8b) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/10/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia               

5 grudnia 2014 r. w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury 

Przestrzennej stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Rezygnacja radnego Krzysztofa Kozaneckiego z pracy w Komisji stanowi załącznik nr 17           

do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr VIII/70/15 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 maja 2015 r. w sprawie zmiany uchwały Nr II/10/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014 r. w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego    

i Infrastruktury Przestrzennej stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

Ad. 8c) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/11/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia            

5 grudnia 2014 r. w sprawie powołania Komisji do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu 

stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Rezygnacja radnego Adama Świniucha z pracy w Komisji stanowi załącznik nr 20                      

do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię Komisji Statutowo-Prawnej                 

do projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 
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W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr VIII/71/15 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 maja 2015 r. w sprawie zmiany uchwały Nr II/11/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014 r. w sprawie powołania Komisji do spraw Przeciwdziałania 

Bezrobociu stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Ad. 8d) 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia powiatowego programu zapobiegania przestępczości                   

oraz porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli na lata 2015-2019 pod nazwą 

„BEZPIECZNY POWIAT ZGIERSKI” stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

 

Starosta przedstawił projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Radny Grzegorz Kuna prosił, aby na stronie 26 w dziale V Bezpieczeństwo w ruchu 

drogowym w pkt 1 „Zwiększenie liczby i aktywności patroli policyjnych na drogach” dopisać 

zapis „z wyjątkiem Gminy Stryków”. „Są koledzy, którzy bardzo się upominają o większą 

ilość takich patroli np. koledzy z Aleksandrowa, z Ozorkowa, u nas tych patroli jest już dość.”  

 

Radny Krzysztof Łebedowski też by chciał, żeby w Gminie Ozorków nie było tyle tych 

patroli, ponieważ czasami te patrole to jest nadgorliwość. Na terenach wiejskich często 

rolnicy korzystają z ciągników. Nieraz się zdarzy, że trójkąta brakuje, czy światło się popsuje. 

Wiadomo, że to są maszyny polowe.  I też trzeba to uwzględnić, żeby policja nie robiła tego 

tak aż nadgorliwie. W gminie Ozorków kiedyś rolnikowi zabrano traktor, jak zjeżdżał z pola, 

miał przejechać przez drogę 10 metrów do gospodarstwa i wciągnięto na lawetę. 

 

Starosta wyjaśnił, że policja jest zobowiązana do przestrzegania porządku publicznego 

również i na drogach i dbania o to, żeby były realizowane przepisy ruchu drogowego. I tutaj 

trudno występować o odstąpienie  w jakiejkolwiek gminie z kontroli policyjnej. Tego zrobić 

nie można. Służby będą wykonywały zadania do, których zostały powołane. Starosta zgodził 

się z radnym Krzysztofem Łebedowskim, że w niektórych momentach nadgorliwość w czasie 

spiętrzenia prac polowych na pewno nie jest wskazana.  I czasami, gdy ten ciągnik przejedzie, 

może bez jednego światła, nie robi to jakiegoś wielkiego problemu zwłaszcza, gdy to będą 

drogi podrzędne. Mimo wszystko wszyscy są zobowiązani do tego, żeby przestrzegać 

przepisów ruchu drogowego i trudno apelować do policji, żeby nie podejmowała działań 

związanych z bezpieczeństwem na drogach.  

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  18 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    2 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr VIII/72/15 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 maja 2015 r. w sprawie uchwalenia powiatowego programu 

zapobiegania przestępczości oraz porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli na lata 

2015-2019 pod nazwą „BEZPIECZNY POWIAT ZGIERSKI” stanowi załącznik nr 23                 

do protokołu.  
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Ad. 8e) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/165/11 Rady Powiatu Zgierskiego                    

z dnia 25 listopada  2011 r. w sprawie przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych uczniów szkół z terenu  powiatu zgierskiego stanowi załącznik nr 24                       

do protokołu.  

 

Członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Adam Świniuch przedstawił projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr VIII/73/15 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 maja 2015 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/165/11 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 25 listopada  2011 r. w sprawie przyjęcia lokalnego programu 

wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół z terenu  powiatu zgierskiego stanowi 

załącznik nr 25 do protokołu.  

 

Ad. 8f) 

Projekt uchwały w sprawie podjęcia przygotowań do utworzenia Przedszkola Specjalnego                

w Zgierzu stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

 

Członek Zarządu Adam Świniuch przedstawił projekt uchwały. 

 

Radny Krzysztof Łebedowski zapytał, czy do takiego przedszkola mogłyby też dojeżdżać 

dzieci z innych gmin Powiatu Zgierskiego. To jest bardzo ważne. Zna taką sytuację w gminie 

Ozorków, gdzie rodzina chciałaby dziecko do takiego przedszkola czy szkoły posłać. Czy to 

będzie możliwe np. w porozumieniu z wójtem danej gminy, że będzie dofinansowywał dowóz 

takiego dziecka, bo wiadomo że gmina ma zapewnić dowóz dzieci do szkół. Czy mogłoby 

powstać takie przedszkole np. w Ozorkowie czy w innej miejscowości. 

 

Członek Zarządu przekazał, że przedszkola to zadanie gmin. Jeżeli jest taka potrzeba na 

terenie gminy Ozorków, czy miasta Ozorkowa to włodarze tychże jednostek takie przedszkola 

mogą utworzyć. Jeżeli do tego przedszkola w Specjalnym Ośrodku Szkolno – 

Wychowawczym w Zgierzu trzeba by było dziecko dowozić, to wtedy już jest kwestia 

utworzenia większej ilości oddziałów. W tych oddziałach jest określona liczba dzieci: 

autystyczne do 4, z niepełnosprawnością sprzężoną do 3, z lekkim upośledzeniem od 6 do 10. 

Jeżeli taka grupa by się zebrała i byłaby podstawa do dowożenia, to wówczas samorządy za to 

dowożenie by dopłacały. Tutaj chodzi o poszerzenie oferty szkolnictwa specjalnego. 

 

Radna Lidia Elert wyraziła zadowolenie, że będzie takie przedszkole w Zgierzu. Podkreśliła, 

że bardzo poważna jest sprawa dzieci autystycznych w Powiecie Zgierskim. Jest tych dzieci 

bardzo dużo. Radna zdaje sobie sprawę, że przedszkola to są zadania gminy. W związku               

z tym chciała wiedzieć, czy to włodarz Zgierza wystąpił, czy Zarząd Powiatu zauważył ten 

problem. Jak to wyglądało? Jeżeli Zarząd, to radna wnioskowała, aby Zarząd wystąpił z taką 

propozycją do Burmistrza Miasta Ozorkowa. Radna ma przyjaciół z terenu Ozorkowa i gminy 

Ozorków, którzy mają autystyczne dzieci i borykają się z tym problemem. 
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Członek Zarządu odpowiedział, że to była nasza inicjatywa. Z taką propozycją wystąpiła 

dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Zgierzu Klaudia Szembek. 

Zachowana zostałaby jakby ciągłość, bo potem te dzieci mogłyby zostać w tej placówce                    

w szkole podstawowej i gimnazjum. Jeżeli jest taki problem w powiecie, to nie róbmy 

jakiegoś centralnego przedszkola autystycznego, tylko poszczególni wójtowie czy 

burmistrzowie mogliby u siebie takie oddziały zintegrowane zakładać - przykładem jest 

Przedszkole Nr 3 w Zgierzu.  

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr VIII/74/15 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 maja 2015 r. w sprawie podjęcia przygotowań do utworzenia 

Przedszkola Specjalnego  w Zgierzu stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  

 

Ad. 8g) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/19/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia       

22 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2015 stanowi 

załącznik nr 28 do protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Iwona Stańczyk przedstawiła projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej w zakresie dotyczącym Komisji,  

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji w zakresie dotyczącym Komisji , 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr VIII/75/15 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 maja 2015 r. w sprawie zmiany uchwały nr III/19/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego           

na rok 2015 stanowi załącznik nr 29  do protokołu.  

 

Ad. 9  

Informacja na temat programu Sportowa Szkoła  oraz planów remontowych sali 

gimnastycznej przy Zespole Szkół Zawodowych w Ozorkowie. 

 

Starosta przedstawił informację. Powiat Zgierski zamierza ubiegać się o środki na inwestycje 

w ramach Programu Sportowa Szkoła w Łódzkim Obszarze Metropolitalnym. Będzie to 

postępowanie konkursowe lecz nie wiadomo w jakim zakresie. Czy pojedynczo na 
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poszczególne zadania jako powiat trzeba składać wnioski, czy też będą to razem trzy 

samorządy w postępowaniu konkursowym. Zostały zaplanowane następujące inwestycje: 

1) budowa hali sportowej dla Szkoły Mistrzostwa Sportowego przy Liceum 

Ogólnokształcącym im. Mikołaja Kopernika w Aleksandrowie Łódzkim; 

2) budowa sali gimnastycznej przy Zespole Szkół Specjalnych w Ozorkowie; 

3) budowa sali gimnastycznej przy Zespole Szkół Specjalnych w Głownie; 

4) modernizacja sali gimnastycznej przy Zespole Szkół Nr 1 im. Jakuba Stefana Cezaka                 

w Zgierzu; 

5) modernizacja boiska przy Zespole Szkół Zawodowych w Ozorkowie; 

6) modernizacja boiska przy Zespole Szkół Nr 1 im. prof. Romualda Adama Cebertowicza     

w Głownie; 

7) modernizacja boiska przy Zespole Szkół Ogólnokształcących im. Stanisława Staszica             

w Zgierzu; 

8) modernizacja bieżni przy Zespole Szkół Licealno-Gimnazjalnych w Głownie. 

Teraz czekamy na rozstrzygnięcia w tym zakresie.  

Następnie Starosta odniósł się do remontu sali gimnastycznej przy Zespole Szkół 

Zawodowych w Ozorkowie. Przekazał, że po sesji spotkał się w tej sprawie z dyrektorem                 

i kierownikiem warsztatów tej placówki. Uzgodniono, że sala gimnastyczna przy warsztatach 

jest niezbędna ze względu na przemieszczanie się młodzieży z jednej ulicy na drugą jak 

również problem umieszczenia wszystkich lekcji WF w jednej sali gimnastycznej. W związku 

z tym została podjęta decyzja o przystąpieniu do remontu tej sali. Zdecydowano, że będzie to 

wykonywane etapowo i przy współudziale szkoły, mianowicie kierownik zadeklarował się,  

że weźmie czynny udział w rozebraniu starego parkietu. Zarząd podjął decyzję                               

o przeznaczeniu  środków na nową podłogę w tej sali w kwocie 60 tys. zł. Zadanie jest 

konieczne do wykonania ze względu na to, że stan podłogi zagrażał bezpieczeństwu. 

 

Ad. 10  

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 

Powiatu stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  

 

Ad. 11 

Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonywaniu uchwał Rady  

w okresie między sesjami stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

Ad. 12 

Starosta oznajmił, iż odpowiedzi na interpelacje zostaną udzielone na piśmie w statutowym 

terminie. 

 

Ad. 13 

Radny Krzysztof Łebedowski poprosił o informację, czy Starostwo Powiatowe podpisało 

porozumienie z Gminą Ozorków w zakresie prowadzenia przez Gminę Ozorków ewidencji 

gruntów i budynków z terenu gminy Ozorków. 

 

Starosta przekazał, że w tej chwili nie jest w stanie udzielić odpowiedzi, ale oczywiście 

sprawdzi to i radny taką informację otrzyma.  

 

Wiceprzewodniczący Rady zaproponował, aby w podnoszonej sprawie radnemu została 

udzielona odpowiedź pisemna.  

 

Radny Krzysztof Łebedowski przystał na propozycję.  
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Radna Maria Sobczak złożyła podziękowania dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Zgierzu Agnieszce Duszkiewicz-Nowackiej za niesamowite zaangażowanie,                 

za niesamowitą pracowitość i pomysłowość w realizacji zadań. Bez dyrektor na terenie 

Powiatu Zgierskiego nie powstałyby ani rodzinne domy dziecka, ani terapia rodzin,                        

ani mieszkania chronione. Przed nowym dyrektorem PCPR niesamowicie trudne zadanie 

dorównać wiedzą, doświadczeniem, znajomością tematyki społecznej w takim stopniu,                   

w jakim reprezentuje to dyrektor Agnieszka Duszkiewicz-Nowacka. Natomiast dyrektor 

Agnieszce Duszkiewicz-Nowackiej życzyła, aby realizowała swoją pasją, jaką jest pomaganie 

innym ludziom, w takim stopniu jak realizowała tutaj i żeby zaszczepiała to, bo robi to 

niesamowicie skutecznie.   

 

Wicestarosta Zgierski Krzysztof Kozanecki zaznaczył, że dużą cześć sesji zajęła sprawa 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących im. Stanisława Staszica w Zgierzu. Starosta oświadczył, 

iż odpowiedzi na interpelacje składane w tej sprawie radni otrzymają na piśmie. Niemniej 

jednak Wicestarosta zapewnił, że jako członek Zarządu Powiatu Zgierskiego kierowanego 

przez Starostę Bogdana Jarotę, nie zna żadnych planów likwidacji tej czy innej szkoły 

prowadzonej przez Powiat Zgierski. Z sytuacją demograficzną my borykamy się                             

od 8 a nawet 10 lat, a szczytem niskiej podaży uczniów będzie rok 2018. Z tą sytuacją 

borykają się wszystkie szkoły w regionie łódzkim.  Zarząd Powiatu i dyrektorzy szkół robią 

wszystko, by nie stracić uczniów. Jednak demografia swoje robi i ten 30 procentowy spadek 

populacji dzieci i młodzieży, który odciska swoje piętno na naborze. Ale też jest tak,                     

że demograficzny niż jest w mieście Łodzi. Łódź ma wiele fantastycznych szkół, z wieloma 

różnymi specjalnościami, których nasze szkoły nie są w stanie zaprezentować ewentualnym 

absolwentom gimnazjów. Te szkoły kiedyś były prawie że niedostępne dla absolwentów 

szkół, podstawowych kiedyś i gimnazjów obecnie, spoza Łodzi. Teraz stoją otworem. 

Dlatego bardzo trudno naszym szkołom skutecznie rywalizować ze szkołami łódzkimi. 

Dlatego też wszyscy dyrektorzy szkół od kilku lat mają jeden bardzo poważny dylemat,               

co zrobić z nauczycielami. I są na to jakby dwie szkoły. Jedna szkoła mówiła, żeby 

nauczycieli zwalniać, powoli zmniejszać etaty, inni z kolei byli tacy, żeby jak najdłużej 

trzymać ten stan zatrudnienia jaki jest (może coś się zmieni, może będzie lepszy nabór). 

Niestety ten drugi przykład mamy dzisiaj w Liceum „Staszica”. Dyrektor ten i poprzedni nie 

zwalniali wcześniej nauczycieli, nie robili takiej polityki, że np. zwalniali nauczycieli, którzy 

osiągnęli wiek emerytalny, by dać szansę pozostałym. I ten problem, zamiast rozwiązywać się 

powoli, nabrzmiał w tym roku. Zarząd bardzo poważnie się pochylał nad tym problemem,                       

bo faktycznie skala zwolnień 6 etatów nauczycielskich to jest bardzo dużo. Ale wiadomo,              

że organ prowadzący ma często skrępowane ręce w postępowaniu ze szkołami, bo istnieje też 

taki dokument jak Karta Nauczyciela i nie wszystko może. Na posiedzeniu rady 

pedagogicznej był naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki, natomiast 

Starosta osobiście przyjął nauczycieli, o których mowa. Będziemy naprawdę bardzo bacznie 

się tej szkole przyglądać i proponować jakieś miękkie rozwiązanie  w tej sprawie. Ale nie 

może być też tak, jak tu była wcześniejsza wypowiedź, że państwo z PiS nie dopuścicie do 

zwalniania tylko w szkole „Staszica”. To jest też tak, że my musimy dbać o wszystkie szkoły, 

niezależnie od tego, gdzie one geograficznie są. Edukacja jest naszą wspólną sprawą                         

i wszyscy będziemy i pilnować miejsc pracy i pilnować rozwoju naszych szkół, niezależnie 

od tego skąd my geograficznie pochodzimy.  

 

Radny Sławomierz Janiszewski wskazał, że medialnie została zaprezentowana podnoszona 

sprawa w jednej z gazet lokalnych. Warto by było być może w miarę szybko, rozsądnie 

przedstawić pewną sytuację właśnie Starostwa, które nadzoruje tę sprawę. Poprosić 

dziennikarza, czy dziennikarzy, którzy to robili, przedstawić pewne racje. Zawsze milczący                

i nieobecni nie mają racji. Żeby nie było sytuacji takiej, że temat jest, a my chowamy to pod 

dywan. Radny apelował o pewne upublicznienie stanowiska, dlaczego się stało, w jakim 

zakresie, bo opinia publiczna w Zgierzu chyba tego oczekuje.   
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Ad. 14 

Mieszkanka Zgierza Zofia Niechciał wypowiedziała się następująco: „chciałabym prosić 

państwa, abyście się pochylili nad sprawą jednak dróg również u nas w Zgierzu, które nie są 

w zarządzie powiatu, zarządzie miasta, ale są drogami Generalnej Dyrekcji, przez które 

również mieszkańcy, tak miasta jak powiatu,  przejeżdżają, korzystają. A dotyczy to nie tylko 

samych dróg, ale  również kolei, która nam nie robi tego co być powinno. Mamy bardzo 

niskie światło pod wiaduktami tzn. są bardzo nisko posadowione. To były czasy 

dziewięćsetne, kiedy budowano nasze wiadukty, tak na Długiej jak na Łódzkiej. Rzecz polega 

na tym, że na Długiej nie ma nawet odwodnienia, a pas drogowy jest zmniejszony, rzekomo 

dla bezpieczeństwa przechodzących pieszych i w ten sposób ma być jeszcze zmniejszony. 

Brak odwodnienia powoduje to, że ktokolwiek przechodzi pod wiaduktem to podczas opadów 

do dwóch metrów sięgają bryzgi, jakie spod kół samochodów wydostają się. To jest pierwsza 

rzecz. Druga. Przejeżdża z transportem jakikolwiek tir, który ma większą wysokość i jest tak 

uciążliwe to, że przy cofaniu, przy nawracaniu blokuje cały ruch i o ileś tam świateł wtedy nie 

mogą przejechać normalne osobowe samochody, czy komunikacji miejskiej. Byłam 

świadkiem tego zdarzenia nawet dzisiaj, przed przyjazdem tu do państwa. I dlatego niestety 

trzeba będzie zająć jakieś stanowisko i oczywiście dojść do tego i zacząć działać, żeby tiry nie 

były na naszych drogach, a zostały przymuszone do jazdy na platformach kolejowych. 

Konieczne. Tak samo jak i przebudowy, podniesienie wysokości wiaduktów. Jest to bardzo 

konieczne. Druga sprawa. Bywam teraz też również na terenie trochę innym aniżeli gmina 

Zgierz, miasto Zgierz. Jestem w gminie Parzęczew. To chcę powiedzieć, że zauważa się,              

że gospodarze, którzy hodują bydło, mają bardzo wielki problem komunikacji, 

wyprowadzenie bydła na pastwisko.  Stwarza to bardzo duże zagrożenie dla bydła i dla osób 

pędzących przez wieś. Między innymi ci mieszkańcy, ci gospodarze próbują nawet 

protestować poprzez rzucanie kamieni, co stwarza jeszcze większe zagrożenie dla osób tak 

pieszych jak i jadących. I tu kłania się interwencja policji oraz proszę o interwencję Komisji 

Bezpieczeństwa, ażeby posadowić tam znaki ograniczenia prędkości. Jest to wieś Skórka. 

Ponadto do Starostwa dotarło pismo właśnie ze Skórki w sprawie budowy odcinka  drogi 

powiatowej (800 metrów) - droga 3707 E Ignacew Folwarczny do zjazdu na Skórkę. Dalików 

wyrażą zgodę na remont. Niestety tutaj stąd, czy państwo podjęli już jakąś decyzję, będzie to 

800 metrów remontu tej drogi, bo tam jest droga utwardzona poprzez gruz, poprzez kostkę,            

a reszta to jest droga po prostu gruntowa. Tam jeździ autobus z dziećmi do szkoły                            

i mieszkańcy okolicznych wsi muszą docierać do pracy. I na tym chciałam podziękować za 

wysłuchanie i rzeczywiście o działanie, żeby to było. Chciałabym spytać, czy w Rąbieniu jest 

już decyzja podjęta, że będzie ten pas dla pieszych, czyli chodnik wybudowany.                             

Z zabezpieczeniem przy wyjeździe z  Rąbienia dalej do Woli (nie wiem jak ona się nazywa) 

słupkami, bo rzeczywiście tam jest dość ostry wjazd i może dochodzić do wjazdu na pas dla 

pieszych.”  

 

Sołtys Ustronia Zuzanna Marchewa przekazała, że 30 grudnia 2014 r. złożyli pismo                     

do Zarządu Powiatu Zgierskiego z prośbą o: 

 regulacje znaków drogowych – ktoś sobie dla żartów poprzekręcał znaki. Ta usługa 

została wykonana, już jest wszystko w porządku;  

 ubytki w drodze powiatowej Nr 5142 E ul. Ozorkowska w Ustroniu – też zostało to 

naprawione. Ale powstały teraz nowe dziury, które stwarzają ogromne zagrożenie. Są  to 

naprawdę bardzo duże ubytki w asfalcie na odcinku od ul. Ustronie do przejazdu 

kolejowego. 

Natomiast 2 stycznia br., już jako radna, złożyła pismo do Starosty z prośbą o budowę 

poboczy przy ul. Ustronie. Jest to droga powiatowa. Są takie miejsca gdzie piesi, czy matka                          

z wózkiem, z dzieckiem, czy nawet osoby niepełnosprawne na wózkach inwalidzkich muszą 

jechać asfaltem. Natężenie ruchu jest ogromne, ponieważ na naszej drodze jeżdżą samochody, 

które wywożą drewno z lasu. Porobione są bardzo ładne, utwardzone drogi w lasach. Miało to 
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służyć właśnie wywózce drewna, ale okazuje się, że są pozakładane szlabany i potężne 

samochody jeżdżą po naszej drodze. Otrzymała odpowiedź od Starosty, że mając na uwadze 

bezpieczeństwo osób poruszających się przedmiotową drogą zostanie przeanalizowana 

możliwość utwardzenia poboczy w ramach bieżącego utrzymania dróg. W związku z tym 

była zainteresowana, czy będzie to robione i kiedy ewentualnie - czeka na jakąś odpowiedź.              

I dzisiaj ma pismo zwracające się z prośbą do Zarządu Powiatu o uzupełnienie ubytków na 

drogach powiatowych Nr 5142 E ul. Ustronie przy zjeździe  w ul. Stara Droga w pobliżu 

sklepu Haber oraz na wysokości posesji Nr 43  i ul. Ozorkowska od ul. Ustronie do przejazdu 

kolejowego. Ubytki w asfalcie powodują utrudnienia w ruchu.  

Kolejną sprawą była zgłaszana do Zarządu Powiatu w poprzedniej kadencji zerwana 

nawierzchnia asfaltowa przy końcu Ustronia, gdzieś na odcinku około 50 metrów. Kilka lat 

temu był położony asfalt. Stwarza to zagrożenie, na połowie tej drogi jest zerwany asfalt. 

Mieszkańcy proszą o położenie nowej nawierzchni na tym odcinku drogi.  

Korzystając z okazji zaprosiła na Dzień Otwarty w Ośrodku dla Uchodźców w Ustroniu                 

7 czerwca 2015 r. w godz. 15
00

-18
00

. 

 

Radny Krzysztof Łebedowski zwrócił uwagę, że z sesji na sesję na początku jest pełna sala,                     

a później tych radnych jest coraz mniej, co raz mniej. Radnego to niepokoi, bo naprawdę 

nielicznie widzi osoby, które są na sesji Rady Powiatu Zgierskiego do końca. Prosił żeby to 

zostało w jakiś sposób zauważone. Dotyczy to nas wszystkich, my reprezentujemy 

mieszkańców i powinniśmy do tego podchodzić poważnie. Rozumie, że komuś coś wypadnie, 

bo może, ale prosił spojrzeć na salę, radny już któryś raz to widzi.   

 

Wiceprzewodniczący Rady zgodził się z przedmówcą. Nie może być sytuacji takiej jak jest. 

Rozumie, że niektóre osoby pracują zawodowo będąc radnymi, ale chyba nie można 

wychodzić z sesji o godzinie dwunastej permanentnie. W związku z tym być może Rada 

zastanowi się nad zmianą wynagrodzenia radnych powiatu i będą dwie liczby: do  południa 

do dwunastej i po dwunastej. I wtedy po prostu będzie połowa diety wypłacana. Ubolewa nad 

formułą wyjść.  

Następnie Wiceprzewodniczący przypomniał, że następna sesja będzie 29 czerwca                            

o godz. 10
00

.  

 

Ad. 15 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady dokonał zamknięcia             

obrad VIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 14
20

. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała   

  


